

HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER 17. März 2017



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.



Neue Angebote im **Marketplace**

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=de>



800 Besucher bei Sunrise Sale 22

Auch in diesem Jahr war die Sunrise Sale ein beliebter Treffpunkt der internationalen Züchterszene. Mit einem Zuschauerrekord von 800 Besuchern, wurde die Elite der Holsteinrinder im Vermarktungszentrum in Karow präsentiert.

Wer wirklich TOP-Genetik kaufen wollte, durfte sich die gemeinsamen Auktion der RinderAllianz, des Holstein Forums und der Rinderzucht Schleswig-Holstein eG nicht entgehen lassen. Hier wurde Spitzengenetik in 8 verschiedene Länder zu einem Durchschnittspreis von 6.290 € verkauft. Auktionator Andreas Aebi wurde von Pedigree-Reader Ingo Schnoor begleitet, sie gaben ein eingespieltes Team ab und ergänzten sich gekonnt. Die Käufer kamen aus Dänemark, Deutschland, Italien, Luxemburg, Niederlande, Österreich, Polen und der Schweiz.

Topseller

			VK-Preis	VK-Land
#1	Louisa	(Baltikum x Sargeant)	17.000 €	Niederlande
#2	Sister Sunrise	(Kerrigan x Boss)	16.000 €	Deutschland
#19	KHE Kroatien	(Citizen x Defender)	13.500 €	Deutschland
#23	MBL Mp-Lolly P	(Milford-P x Balisto)	11.500 €	Deutschland
#26	WILL Almi	(Jedi x Kingboy)	8.500 €	Deutschland



Topseller mit Käufern und Sunrise-Team (Foto: Peggy Schröder)

Im Anschluss des Sales gab es überall zufriedene Gesichter, sowohl das Organisationsteam als auch Käufer und Verkäufer waren vollauf zufrieden mit der Auktion. Wir freuen uns bereits auf die Sunrise Sale 23 im Frühjahr 2018.



Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de

HOLSTEIN FORUM

NEWSLETTER March 17, 2017



HOLSTEIN FORUM
Exclusive Genetics.



New offers @ Marketplace

<http://holsteinforum.de/?l1=3&sp=en>



800 visitors at Sunrise Sale 22

This year, again, Sunrise Sale was a popular meeting place for international breeders. With a spectator record of 800 visitors, the Elite of the Holstein Breed was presented at the marketing center in Karow.

Who really wanted to buy TOP Genetics, the joint auction of RinderAllianz, Holstein Forum and Rinderzucht Schleswig-Holstein could not be missed. Top Genetics was sold to 8 different countries at an average price of 6.290 €. Auctioneer Andreas Aebi was accompanied by Pedigree reader Ingo Schnoor, who gave a well-trained team and complemented each other skillfully. The buyers came from Denmark, Germany, Italy, Luxembourg, the Netherlands, Austria, Poland and Switzerland.

Topsellers

			Sold for	Sold to
#1	Louisa	(Baltikum x Sargeant)	17.000 €	The Netherlands
#2	Sister Sunrise	(Kerrigan x Boss)	16.000 €	Germany
#19	KHE Kroatien	(Citizen x Defender)	13.500 €	Germany
#23	MBL Mp-Lolly P	(Milford-P x Balisto)	11.500 €	Germany
#26	WILL Almi	(Jedi x Kingboy)	8.500 €	Germany



Top seller with buyers and Sunrise Team (Foto: Peggy)

After the end of the sale there were satisfied faces everywhere, both the organization team as well as buyers and sellers were completely satisfied with the results. We are already looking forward to Sunrise Sale 23 in spring 2018.



Holstein Forum Rinderzucht GmbH, Borghorster Str. 52, D-48366 Laer
☎ +49 (0)2554 917543, ✉ info@holsteinforum.de, 🌐 www.holsteinforum.de